
Звіт анкетування здобувачів ФПО  

щодо якості освітнього процесу в КФКТІ 

за 2023 – 2024 н.р. 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



Що на Вашу думку необхідно покращити в організації освітнього процесу 

за дистанційною формою навчання? 

 Варто покращити комунікаційні можливості викладача зі студентами 

 Було б непогано щоб все скидувалось і робилося в класрумі, та і в принципі щоб всі 

предмети мали свій класрум, більшість мають але не всі. 

 Все ідеально 

 Більше поясненння до матеріалу 

 На мою думку, під час дистанційного навчання студентам потрібно задавати менше 

домашнього завдання. 

 Покращити можливість демонстрування лекцій, матеріалу під час відео пари. 

 Все задовольняє 

 Все влаштовує. 

 покращити наявність цих пар хочаб 

 мене все влаштовує 

 Нічого 
 Щоб пара була менша на 20 хвилин 

 

Що на Вашу думку необхідно змінити в організації освітнього процесу, щоб 

отримати якісну підготовку? 
 Пари, які більш необхідні по професії 

 Нічого 

 Пари з 9:00 було б прекрасно, може і виспався б, а так взагалі трохи розмріявся я. 

 Нічого змінювати не потрібно 

 Не знаю 

 На мою думку,для покращення якості підготовки освітнього процесу потрібно краще 

обладнання,пояснення. 

 Розповідати більше предметів по професію 

 Все й так добре 

 На мою думку, потрібно зробити більше заходів з практичними працівниками по 

вашій спеціальності 

 Більше практики, розмов, пояснень. Впровадження різних заходів з предметів (бліц 

опитувань, змагання груп у знанні предмета та багато іншого). Більше різних фото-

відео демонстрацій на парі. 

 Все задовольняє 

 Більше практичних завдань 

 Розклад пар 

 Відправити студентів в 3ошб на бахмутський напрям 

 Все влаштовує. 

 Все чудово 

 не знаю :( 

 


